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برق تولیدی نیــروگاه برق مجتمع 

ذوب آهن بیســتون کرمانشاه، قرار گزارش
است به جای زغال سنگ از گازهای 
آلاینده حاصل شــود. اتفاقی که هم به محیط زیست 
کمک می کنــد و هم بــا بهره گیری از شــرکت های 
دانش بنیان، راهی برای توســعه پایدار اســتان  است. 
سوخت های فسیلی )نفت، گاز طبیعی و زغال سنگ( 
ازجمله منابــع مهم انرژی هســتند. این بــار اما در 
کرمانشاه، یک نیروگاه برق قرار است بدون استفاده از 
سوخت های فســیلی و فقط با گازهای خروجی که از 
تولید آهن اســفنجی حاصل می شود، برق تولید کند. 
جهاندار شکری، عضو هیأت مدیره مجتمع ذوب آهن 
بیستون کرمانشاه می گوید که با راه اندازی این واحد تا 
پایان سال، به اشتغال زایی که از دغدغه های مهم استان 
کرمانشاه نیز است، کمک می شود. هم اکنون 1600نفر 
در این کارخانه مشغول کارند. از سویی دیگر مدیرکل 
حفاظت از محیط زیست کرمانشاه این اقدام را تقویت 
صنعت سبز برای کاهش آلودگی هوای استان کرمانشاه 

ارزیابی می کند.

اعتمادبهشرکتهایدانشبنیان
تولید برق از آلاینده ها یکی از فازهای مجتمع ذوب آهن 
بیســتون کرمانشــاه به شــمار می رود. واحد ذوب و 
ریخته گری با تولید شمش فولادی، واحد احیا با تولید 
آهن اســفنجی، واحد فرآوری قراضه، واحد دانه بندی 
سنگ آهن و واحد نیروگاه برق 12مگاواتی از واحدهای 
این مجتمع هستند؛ مجتمعی که گام مثبتی در راستای 

تبدیل گازهای آلاینده به برق برداشته  است.
رئیس خانه صنعت و معدن کرمانشــاه به همشهری 
می گوید: تا جایی که من می دانم، این واحد تنها پروژه 

استان است که از گازهای آلاینده برق تولید می کند.
جهانبخش شکری فعالیت این واحد را گام مثبتی در 

صنعت سبز می داند و ادامه می دهد: یکی از دغدغه هاي 
صنایع، تامین انرژی اســت و با این حســاب، نیروگاه 
برق مجتمع ذوب آهن بیســتون دغدغه تامین انرژی 

را نخواهد داشت.
او شــاخص ترین فعالیت این پــروژه را بهره مندی از 
پژوهش شــرکت های دانش بنیان می دانــد و اضافه 
می کند: پــروژه اســتفاده از گازهای آلاینــده برای 
تولید برق، صددرصد بومی ســازی شــده و ما حاصل 
اعتماد به شــرکت های دانش بنیان اســتان را شاهد 
 هستیم و بی شــک تأثیر آن را در توسعه پایدار استان

 خواهیم دید.

بازگشتنیمیازانرژیبهچرخهتولید
طوری که عضو هیأت مدیره مجتمع ذوب آهن بیستون 
کرمانشاه می گوید تحقیقات نشان داده برای تولید آهن 
اســفنجی یا باید از گاز یا زغال سنگ حرارتی استفاده 
کرد. محدودیت منابع گاز در کشــور باعث شد تا برای 
تامین انرژی واحد تولید آهن اســفنجی این مجتمع 
از زغال ســنگ حرارتی بهره ببرد؛ در واقع استفاده از 

سوخت فسیلی که گاز آلاینده به همراه دارد.
جهاندار شکری درباره سازوکار تبدیل آلاینده به انرژی 
و با تأکید بر اینکه 50درصد انرژی به واحدهای تولیدی 
بازمی گردد، به همشهری می گوید: 12مگا وات برق آن 
از گازهای خروجی واحد احیا ناشــی از فرایند تبدیل 
زغال سنگ به آهن اسفنجی، تولید می شود. هم اکنون 

سالانه حدود 200هزار تن آهن اسفنجی تولید می شود.
نیروگاه بازیافت انرژی حرارتی براساس چرخه رانکین 
تولید انرژی می کند. در مرحله اول، آب با اســتفاده از 
پمپ های فشار بالا به بویلر تزریق می شود. آب پرفشار 
در دیگ بخار از طریق گازهای حاصل از پروسه تولید 
آهن اسفنجی، حرارت جذب می کند و تبدیل به بخار 
فوق داغ با فشــار بالا می شــود. بخار در طول توربین 

جریان می یابد و آن را می چرخاند.
با توجه به طرح توجیهی فنی و اقتصادی اولیه براساس 
برآورد قیمت، سرمایه گذاری در این طرح مطلوب بوده 
 است. با توجه به حجم بخار تولید شده، سیستم توربین 
با 3مرحله توربین کم فشــار، توربین پرفشار و 6هزار 
دور بر دقیقــه به چرخش درخواهد آمد و با اســتفاده 
از سیســتم گیربکس، دور بــه 1500دور بر دقیقه در 
ژنراتور کاهش می یابد و امکان تولید مداوم برق حاصل 
خواهد شد. شکری ادامه می دهد: فرایند تکمیل واحد 
آهن اسفنجی در دست انجام است و تولید آزمایشی را 
می گذراند. امیدواریم تا پایان ســال همه واحدها که 
هم اکنون پیشــرفت حدود 70درصدی دارد، افتتاح و 
راه اندازی شوند. جهاندار شکری در ادامه به اشتغال زایی 
برای کرمانشاهی ها در راستای پویایی صنایع نیز اشاره 
می کند و می گوید: یکی از اهداف ما اشتغال زایی است 
و هم اکنون 1600نفر در ایــن مجموعه 120هکتاری 
مشغول به کار هستند و با راه اندازی واحدهای در حال 

تکمیل تعداد شاغلان بیشتر می شود.

صنایع،یکپایآلودگیهوایکرمانشاه
کاهش آلاینده های ناشــی از صنایــع و کارخانجات 
بی شک در کاهش آلودگی هوا مؤثر است. شاخص هوای 
کرمانشاه دیروز )شنبه(117 را نشان می دهد که ناسالم 

برای گروه های حساس شناخته می شود.
مدیر اداره حفاظت از محیط زیســت استان کرمانشاه 
به همشهری می گوید: از ابتدای سال تا کنون 100روز 
هوای کرمانشاه در شرایط ناسالم بود که ناشی از صنایع 

و ریزگرد است.
احد جلیلیــان، یکی از منابع اصلــی آلایندگی هوای 
کرمانشــاه را صنایع و کارخانجات می داند و می گوید: 
از صنایع خواســتیم در این باره همــکاری کنند و با 
به کاربســتن روش هایی مثل اســتفاده از انرژی های 
تجدیدپذیر به حفظ محیط زیســت و کاهش آلودگی 

هوا کمک کنند.
جلیلیان با اشاره به اینکه در شهر کرمانشاه 30درصد 
آلودگی هوا ناشــی از وســایل نقلیه موتوری اســت، 
می گوید: در استان ۹ ایستگاه سنجش آلودگی هوا در 
شهرستان های کرمانشاه، قصرشیرین، سرپل ذهاب، 
اسلام آبادغرب، پاوه و کنگاور به صورت مستمر وضعیت 

آلودگی هوای شهرهای کرمانشاه را رصد می کنند.

  
1027واحــد صنعتــی بــا ســرمایه گذاری 3۸هزار 
و۴۹۹میلیارد ریال در اســتان کرمانشــاه فعال است 
و 30هزار و2۸۴نفر در آنها مشــغول به کار هســتند. 
صاحبان صنایع در کرمانشــاه به این نتیجه رسیده اند 
که علاوه بر اینکه توســعه واحدهــای صنعتی راهی 
برای اشتغال زایی و برون رفت استان از معضل بیکاری 
اســت، با به کار گرفتن علم روز و استفاده از انرژی های 
تجدیدپذیر می توان چاره ای برای کاهش آلودگی هوای 

استان نیز اندیشید.  

گازهایآلایندهکرمانشاهبهبرقتبدیلمیشوند
نخستین واحد تبدیل گازهای آلاینده به برق تا پایان سال در کرمانشاه راه اندازی می شود

کشت قراردادی گندم درفصل گذشته زراعی در بیش از 

152هزار هکتار با حدود 12هزار کشــاورز در 7 استان گزارش2
انجام شد. این کشت قرار بود امسال در اغلب استان ها 
اجرا شود و در همین راســتا، چهارمحال وبختیاری هم به تازگی به این 

جمع پیوسته  است.

بستههایتشویقیبرایکشاورزان
بــه گــزارش همشــهری، مدیــرکل غلــه و خدمــات بازرگانــی 
چهارمحال وبختیاری با اشاره به آغاز طرح کشت قراردادی گندم در استان 
می گوید: کشاورزان می توانند برای مشارکت در این طرح و بهره مندی از 
مزایای آن به نشانی اینترنتی شرکت بازرگانی دولتی ایران مراجعه و پس 

از ثبت نام با این شرکت قرارداد ببندند.

 نعمت الله تقی زاده با بیان اینکه این طرح در راستای ایجاد الگوی پایدار 
کشت، تحقق خودکفایی در تولید گندم و حمایت از کشاورزان با حذف 
واسطه ها و تولید محصول باکیفیت اجرا می شود، می افزاید: کشاورزان 
می توانند برای ثبت قرارداد به وب ســایت شرکت بازرگانی دولتی ایران 
مراجعه و نرم افزار کاربردی کشاورزی قراردادی را در گوشی همراه خود 

نصب کنند. 
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی چهارمحال وبختیاری با تأکید بر اینکه 
سیم کارت تلفن همراه باید به نام خود کشــاورز باشد تا فرایند استعلام 
به درســتی انجام گیرد، اظهار می کند: کشاورزان می توانند پس از ثبت 
مشخصات فردی و مشخصات سطح زیرکشت با تأیید الکترونیکی، قرارداد 

را منعقد کنند. 
به گفته تقی زاده، کشاورزان با مشارکت در این طرح از بسته های تشویقی 

برای تهیه نهاده و بیمه محصول بهره مند می شــوند و دولت بهای گندم 
دریافتی را به قیمت خرید تضمینی پرداخت می کند.

کشتتاپایانآذر
ســال زراعی گذشــته 25هــزارو۸00 تــن گنــدم از گندمــکاران 
چهارمحال وبختیاری خریداری شد که نسبت به سال قبل از آن 50درصد 
رشد داشت. قیمت خرید تضمینی گندم ســال قبل 5500تومان برای 
هر کیلوگرم بود و بــا توجه به افزایش قیمت خریــد تضمینی گندم در 
سال جاری که به کیلویی 11هزارو500تومان رسید، امسال بابت خرید 
تضمینی گندم بیش از 300میلیارد تومان به گندمکاران استان پرداخت 
شده است. به گفته رئیس سازمان جهادکشاورزی چهارمحال وبختیاری، 
امســال ۴0هزار هکتار از زمین های کشــاورزی این اســتان به کشت 
گندم پاییزه اختصاص می یابد. حســین برزگر با بیان اینکه گندم پاییزه 
تاکنون در 2هزار هکتار از زمین های کشــاورزی چهارمحال وبختیاری 
 کاشته شــده اســت، می افزاید: کاشــت گندم پاییزه تا پایان آذر ادامه 

خواهد داشت.

  
سالانه حدود 60هزار هکتار از زمین های کشاورزی چهارمحال وبختیاری 
به کشت گندم اختصاص می یابد که از این سطح 20هزار هکتار گندم آبی 

و ۴0هزار هکتار گندم دیم است.

 انرژی های نو جایگزین سوخت های فسیلی 
مصرفانرژیهایفسیلی)زغالسنگ،نفت،گازو...(آلودگیهواومحیطزیسترابههمراهآورده؛
بهطوریکهتنفسدرهوایپاکوبدونآلایندههابهآرزوتبدیلشدهاست.محققانکاهشمصرف
سوختهایفسیلیوجانشینیانرژیهاینو)انرژیهستهای،انرژیبادی،آبیو...(راپیشنهاد
میکنند.استانکرمانشاهنیزتاپایانسالباراهاندازیواحدتبدیلگازهایآلایندهبهانرژیبرقدر

مجتمعذوبآهنبیستون،نخستینگامرادراینزمینهبرمیدارد.

مکث

2میلیون هکتار کشت قراردادی گندم
رئیسگروهگندموزارتجهادکشاورزیدرجلسهستادزراعت
استانچهارمحالوبختیاریازاجرایکشتقراردادیدرسطح
۲میلیونهکتارازاراضیگندمآبیکشــورخبردادهبود.سال
زراعیگذشته،کشتقراردادیگندمدربیشاز۱۵۲هزارهکتار
باحدود۱۲هزارکشاورزدر۷استاناجراشدکهدرقالبآنبیش
از۳۵۶هزارتنگندمازکشاورزانخریداریشد.اینطرحسال
گذشتهزراعیبهصورتآزمایشیدراستانهایخوزستان،فارس،
گلستان،کرمان،هرمزگان،سیستانوبلوچستانوبوشهراجرا
شدودرسالجدیدزراعیبهصورتگستردهدراغلباستانها
ودرسطحزیرکشتبیشتریاجرامیشود.درکشتقراردادی،
دولتبهعنوانخریدارباکشــاورزبهعنوانفروشنده،قرارداد
امضامیکندکهطبقآن،کشاورزموظفبهتولیدمیزانمشخصی

محصولودولتنیزمتعهدبهخریدتضمینیآناست.

مکث

تکمیلپایابسدخداآفرین
بااعتبار4هزارمیلیاردی

برای تکمیل پایاب سد خدا آفرین اردبیل به ۴ هزار میلیارد تومان 
منابع نیاز است.

به گزارش مهر، اســتاندار اردبیل با اعلام این خبر گفت: هم اکنون 
برای تکمیل پایاب سد خدا آفرین، به ۴ هزار میلیارد تومان اعتبار 
نیاز داریم کــه در یک گزارش جامــع، آن را تحویل رئیس جمهور 
دادیم تا بتوانیم با دریافت این تسهیلات، نسبت به تکمیل پایاب سد 

خدا آفرین اقدام کنیم.
سیدحامد عاملی، به تکمیل پایاب ســد خدا آفرین، به عنوان یکی 
از مسائل جدی عشایر اشــاره کرد و ادامه داد: عشــایر منطقه از 
بهره برداران اصلی این پایاب هستند که امیدواریم با تکمیل هرچه 

سریع تر آن، برخی از مشکلات آنها حل شود.
وی ادامه داد: بحث جدی دیگری که نیازمند توجه ویژه است، مسئله 
حق اشتراک پایاب خدا آفرین است که در کارگروه های متعددی، 
این مسئله مطرح و از طریق آب منطقه ای، این حق مسلم عشایر به 

آنها اختصاص خواهد یافت.
عاملی تصریــح کرد: واگذاری اراضی به عشــایر و رفع مشــکلات 
چندین ساله این قشر با شرکت های کشــاورزی در شمال استان 
 اردبیل، از دیگر اقداماتی است که توسط دولت و مسئولان استان 

پیگیری شد.
وی گفت: با تشکیل 6شرکت تعاونی، واگذاری این زمین ها آغاز شده 
که امیدواریم تا پایان سال تمامی اراضی مدنظر عشایر واگذار شود و 

مشکلی از این بابت وجود نداشته باشد.

آخرینبرآوردها
ازظرفیتطیوردرقم

رئیس جهادکشاورزی استان قم، ظرفیت طیور استان قم را تشریح 
کرد. به گزارش ایسنا، محمدرضا حاجی رضا با اشاره به آمار طیور 
فعال در اســتان قم، اظهار کرد: آخرین برآوردها در آبان ماه1۴01 

انجام شده است.
وی با بیان اینکه تعداد 5واحد فعال مرغ گوشتی داریم که به عنوان 
واحدهای مادر هســتند، مطرح کرد: تمام ظرفیت  موجود در این 

واحدها 150هزار و735 مرغ گوشتی است.
رئیس جهادکشاورزی استان قم با اشــاره به اینکه یک  واحد مادر 
تخم گذار نیز در اســتان داریم، عنوان کرد: ظرفیت این واحد نیز 

۸0هزار مرغ تخم گذار است.
وی با بیــان اینکه 150واحد تخم گذار معمولــی نیز داریم، خاطر 
نشــان کرد: تعداد ۸میلیون  و300هزار مرغ تخم گذار نیز در این 

واحدها وجود دارند.
حاجی رضا با اشاره به اینکه ۸0واحد مرغ گوشتی نیز داریم، تصریح 
کرد: ظرفیت موجود این واحدهــا نیز یک  میلیون   و۴۸6هزار مرغ 

گوشتی است.
وی با بیان اینکه 37واحد پولت نیز در اســتان وجود دارد، یادآور 

شد: در این واحدها نیز 2میلیون و1۸3هزار ظرفیت موجود داریم.
رئیس جهادکشاورزی استان قم با اشاره به اینکه 2واحد بوقلمون نیز 
در استان داریم، بیان کرد: در این واحدها نیز تعداد 15هزار و200 

بوقلمون وجود دارد.
وی در پایان بیان کرد: تعداد کل واحدهای فعال استان 276واحد با 

ظرفیت 12میلیون  و21۴هزار و ۹35 قطعه است.

حمایتازفعالیتهای
پژوهشیدرهمدان

در راستای حمایت از کارهای پژوهشی، 210میلیارد تومان اعتبار 
برای تقویت شرکت های دانش بنیان و پارک علم و فناوری در نظر 

گرفته شده است.
به  گزارش تســنیم، اســتاندار همدان بــا اعلام ایــن خبر گفت: 
در راســتای حمایت از کارهای پژوهشــی 1۸5میلیــارد تومان 
در ســفر رئیس جمهور به اســتان و 25میلیارد تومــان اعتبار در 
 بودجه سال1۴01 برای تقویت شــرکت های دانش بنیان و پارک

علم و فناوری در نظر گرفته شده است.
علیرضا قاســمی فرزاد افــزود: تخصیص اعتبار به توســعه کمی 
 و کیفی شــرکت های دانش بنیان، تســهیل روند تجاری سازی،

نقش  آفرینی شرکت های دانش بنیان و ارتقای سطح فناوری استان 
را به دنبال دارد.

استاندار همدان همچنین افزود: استان همدان بیش از 270شرکت 
دانش بنیان و واحد فناور دارد که محصولات با کیفیت و بی نظیری 

را تولید می کنند.
وی با بیان اینکه دانــش و فناوری می تواند به رشــد اقتصادی در 
زمینه های مختلف کمک کند، عنوان کرد: در همین راستا بودجه 
سال جاری، 10درصد از درآمد حوزه تملک دارایی استان به حوزه 

طرح های دانش بنیان اختصاص یافته است.
وی با اشــاره به اینکه دولت ســیزدهم، برنامه ها و سیاســت های 
راهگشــایی در حوزه پژوهش و فناوری دارد، بیان کرد: حمایت از 
ایجاد و تقویت شرکت های دانش بنیان و واحدهای فناور در اولویت 

کاری مدیریت ارشد استان قرار دارد.
اســتاندار همدان با بیان اینکه با همکاری مجموعه علم و فناوری، 
دانش، بــه کار و محصول تبدیل خواهد شــد، گفت: نمایشــگاه 
محصولات فناورانه و پژوهشــی با هدف ارائه ایده و دستاوردهای 
شرکت های دانش بنیان و با مشــارکت تمام دانشگاه های استان 

راه اندازی شده که امیدواریم نتیجه آن را به زودی ببینیم.

رشد۷درصدیحملبار
دربندرعباس

فرماندار شهرستان بندرعباس از رشد 7درصدی حمل بار در ناوگان 
حمل ونقل شهرستان خبر داد.

به  گزارش مهر، محمد مرودی گفت: از ابتدای سال جاری تاکنون، 
حمل ونقل جاده ای کشور از سمت شهرستان بندرعباس، بیش از 
7درصد رشد داشته است. وی با اشاره به اینکه ناوگان حمل ونقل 
جاده ای بر پایه تلاش های شــبانه روزی رانندگان اداره می شود، 
ادامه داد: فرمانداری شهرســتان بندرعباس با تمام توان از ناوگان 

حمل ونقل جاده ای شهرستان بندرعباس حمایت خواهد کرد.

میز خبر 
اردبیل

توسعهزیرساختهای
ورزشساحلیدربوشهر

استاندار بوشــهر با اشــاره به اینکه ورزش های 
ساحلی در رشته های مختلف یکی از ظرفیت های 
مهم این اســتان اســت گفــت: در این راســتا 
زیرساخت های ورزش های ساحلی استان توسعه 

می یابد.
به گزارش تســنیم، احمد محمــدی زاده اظهار 
داشت: گســترش زیرســاخت های ورزشی در 
شهرستان های مختلف استان در دستور کار قرار 
دارد و اعتبارات خوبی برای ایجاد فضاهای جدید 

ورزشی تخصیص یافته است.
وی با بیان اینکه بوشهر دارای ظرفیت بالایی در 
ورزش های ساحلی است خاطرنشان کرد: در این 
رشته های ورزشی استان بوشهر دارای ورزشکاران 
ملی پوش است که امیدوارم با توسعه امکانات و 
تجهیزات، شاهد اعتلای کمی و کیفی رشته های 

ساحلی باشیم.
اســتاندار بوشــهر با تأکید بر احصــا و برطرف 
شدن مشکلات ورزشکاران تصریح کرد: توسعه 
زیرساخت های ورزشی ازجمله رشته های ساحلی 
و تکمیل طرح های نیمه تمام در اولویت قرار دارد.

محمدی زاده تحقق مطالبات ورزشکاران را مورد 
تأکید قرار داد و تصریح کرد: اســتان بوشهر در 
عرصــه ورزش از جایگاه خوبی برخوردار اســت 
که حمایت از تیم ها و هیأت های ورزشــی یک 

ضرورت است.

 خبر

خوزستانعکس خبر

بوشهر

 برداشت کنجد
در خوزستان

کشاورزان در فصل پاییز و با دروی گیاه کنجد و پس از خشک 
شدن گیاه زیر نور آفتاب در این مرحله، گیاهان را دسته 

کرده و با تکان و ضربه سعی بر خروج دانه های گیاه )کنجد( 
می کنند. با مکانیزه شدن ادوات کشاورزی، کشاورزان 
بسیار محدودی از این روش برای برداشت دانه کنجد 
استفاده می کنند. عکس: سیدخلیل موسوی -مهر 

عدد خبر

معاون بهداشــتی علوم پزشکی مازندران با 
اشــاره به افزایش روند ابتلا بــه بیماری های 
دیابــت و فشــار خــون در اســتان گفــت: 
۱۸۱هزار بیمار دیابتی در اســتان شناسایی 
شده است. به گزارش مهر، عباس علیپور، 
با اشــاره به اینکــه تمامی اطلاعــات مربوط 
به ســلامت افراد در قالب بانــک اطلاعاتی 
موسوم به پرونده سلامت الکترونیک وجود 
دارد، افزود: این اطلاعات توســط پزشکان 

خانواده در سامانه بارگذاری می شود.

181000
دیابتی 

مازندران

مدیــرکل راه و شهرســازی فــارس بــا بیــان 
اینکــه تاکنــون افــزون بــر 3هــزارو۷۰۰ هکتار 
زمین برای ســاخت ۱3۰هزار واحد مســکونی 
طرح نهضــت ملی مســکن در اســتان فارس 
تامین شــده اســت، گفت: این اســتان مقام 
اول تامیــن زمین بــرای اجــرای این طــرح را در 
کشــور دارد. به گــزارش ایرنــا، محمــود رضــا 
طالبــان افــزود: به جــز 4شــهری کــه به دلیــل 
تعداد زیاد متقاضی و کمبود زمین مجبور به 

آپارتمان سازی  شدیم.

3700
هکتار  

فارس

فاز اول ورزشــگاه ولایت بروجرد ۸۰درصد 
پیشرفت فیزیکی دارد. به گزارش ایسنا، 
مجید منعمــی، فرماندار بروجــرد با اعلام 
ایــن خبــر گفــت: کلنــگ احــداث فــاز اول 
ورزشــگاه ولایــت بروجــرد شــامل زمیــن 
فوتبال و جایگاه تماشــگران از ســال۱3۹۱ 
بر زمین زده شده است. استادیوم ورزشی 
ولایت بروجرد شــامل یک زمیــن فوتبال و 
پیســت دو و میدانــی اســتاندارد، جایــگاه 
تماشــاگران، پارکینــگ و چندیــن ســالن 

کوچک و بزرگ ورزشی است. 

80
درصد 

لرستان

قم

همدان

هرمزگان
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